
 

 
Raport anual de activitate  

Consilier local,  

Dobre Ioana Claudia 
 

 
În anul 2024, am fost prezentă la toate şedinţele Consiliului Local, ale 

Comisiei nr 3 - pentru servicii publice, comerț, turism și agrement, ale Comisiei 
de evaluare şi monitorizare a proiectelor implementate în cadrul procesului de 

bugetare participativă şi ale Comisiei de repartizare a locuinţelor construite prin 
programul ANL. 

 
Activitatea mea, în calitate de consilier local, poate fi prezentată astfel: 
 

11.01 - Şedinţa Consiliului Local 
12.01 - Şedinţa Consiliului Local 
16.01 – Şedinţa Consiliul de administraţie al Grădiniţei 2 Pitici 

16.01 - Şedinţa Consiliul de administraţie al Şcolii nr. 22 
27.01. Am avut oportunitatea de a vorbi celor peste 400 de doamne din 

judeţul Constanţa, invitaţilor şi dnei ministru Simona Bucura Oprescu, despre 4 
proiecte ale consilierilor locali PSD, la elaborarea cărora am participat: “Bebe 
Trusou”; “Stop depresia. Împreună pentru o comunitate sănătoasă”; “Bazin de 

înot şi sală de sport multifuncţională pentru persoanele cu dizabilităţi” şi  
“Centre de asistenţă şi recuperare pentru persoanele vârstnice”. Am subliniat 

importanţa de a elabora proiecte pentru copii, persoane bolnave, persoane cu 
dizabilităţi şi vârstnici. Sunt categorii vulnerabile, care au cea mai mare nevoie 
de susţinere din partea noastră, atât la nivel local, cât şi naţional. 

31.01 – Şedinţa Comisia nr 3. Am cerut explicaţii conducerii DGAS cu 
privire la numărul mic de persoane vârstnice singure şi bolnave care beneficiază 
de îngrijire la domiciliu (12), având în vedere numărul mare de dosare 

înregistrate la DGAS (peste 40). Deşi s-a ocolit iniţial răspunsul, acesta a fost: 
numărul foarte redus de îngrijitori angajaţi (4). Însă acest număr poate fi 

crescut, prin suplimentarea posturilor. Pe organigramă apare un singur loc 
vacant, insuficient pentru numărul mare de cereri. Motivul real este altul. Anul 
trecut, prin amendament PSD, costul de îngrijire la domiciliu plătit de vârstnicii 

bolnavi a scăzut cu 80%. Ca urmare, numărul bolnavilor s-a mărit, iar interesul 
conducerii DGAS, de a oferi îngrijire vârstnicilor bolnavi, a scăzut. 

Am identificat o greşeală cu privire la nivelul chiriei lunare, în proiectul cu 
nr 28 pe ordinea de zi, unde s-a trecut chiria în valoare de 24,8130 lei, în loc de 
2.431,6740 lei. 

31.01 – Şedinţa Consiliului Local 
 
14.02 - Şedinţa Consiliului Local  

14.02 - Şedinţa Comisia nr 3 
 



 

20.02 – Instanţa s-a pronunţat cu privire la proiectul Bebe Trusou, ca 
fiind legal. Iniţiat de domnul Costin Răsăuţeanu, este un proiect la care am 
lucrat. 

23.02  - Şedinţa Consiliul de administraţie al Liceului Lucian Blaga 
27.02 - Şedinţa Consiliului Local  
29.02 – Şedinţa Comisia nr 3: Pentru anul 2024, a fost aprobat costul 

mediu lunar de întreţinere la Căminul pentru persoane vârstnice de pe str. 
Unirii (proiectul 65/2024):  

- 3986,15 lei pentru persoanele independente 

- 4820, 83 lei pentru persoanele semi-dependente 

- 7040, 66 lei  pentru persoanele dependente. 
Dacă în cazul persoanelor vârstnice bolnave, costul de îngrijire la 

domiciliul acestora poate fi stabilit de către Consiliul Local, ceea ce am şi făcut 
(noi, consilierii PSD) prin reducerea lui cu 80% printr-un amendament care se 

aplică de 1 an, în cazul Căminului acest cost nu poate fi mai mic decât 
standardul minim de cost aprobat prin hotărâre a Guvernului (HG 1253/2022). 
Trebuie să se facă cunoscut faptul că acele persoane vârstnice care nu au 

venituri şi nici susţinători pot fi găzduite la Cămin fără să plătească costul de 
întreţinere, el fiind suportat din bugetul local. 

Numărul mediu al persoanelor vârstnice care au beneficiat anul trecut de 
găzduire în Cămin a fost de 190, cu aproximativ 100 mai puţin decât numărul 
total de locuri. Amintesc că am solicitat conducerii DGAS să afişeze anunţul 

“Sunt locuri libere în cadrul Căminului”, pentru a nu mai fi respinse dosare pe 
motivul lipsei de locuri, în condiţiile în care nu s-a atins niciodată ocuparea 
deplină de când sunt consilier local (4 ani). 

În cadrul şedinţei Comisiei am avut o intervenţie cu privire la o analiză 
economică a Anexei din proiect, care reprezenta cheltuielile medii realizate 

pentru fiecare categorie de persoane din cele trei prezentate mai sus. Pentru un 
vârstnic bolnav dependent care plăteşte lunar 7.040, 66 lei pentru îngrijire în 
Cămin se oferă cheltuieli în valoare de 4.374,78 de lei.  Am cerut explicaţii 

privind această sumă mică care se cheltuie pentru o persoană vârstnică bolnavă 
dependentă, deşi aceasta plăteşte 7.040,66 de lei pe lună. Nu ar trebui să 

primească cât plăteşte?  Nu am primit răspuns de la doamna director DGAS, 
care nu a înţeles despre ce vorbesc, repetându-i şi a doua oară că există o 
diferenţă mare. Am solicitat ca pe viitor să nu mai fie această situaţie, iar 

vârstnicii bolnavi să primească exact contravaloarea (reflectată în cheltuieli) a 
ceea ce plătesc. 

29.02 – Şedinţa Consiliului Local 

 
15.03 - Astăzi a fost depus proiectul consilierilor PSD, la care am lucrat, 

prin care toţi pensionarii cu venit net lunar de maxim 2.558 de lei vor fi 

beneficiari ai programului RESPECT. Peste trei mii de pensionari din orașul 

nostru nu mai primesc pe card contravaloarea tichetelor, ca urmare a creșterii 

valorii punctului de pensie si a depășirii plafonului la venit, stabilit în urmă cu 2 
ani, de 2.024 de lei. Din păcate, proiectul nu a fost introdus pe ordinea de zi si 

nu a fost votat în cadrul Consiliului Local. 



 

 
20.03 - Şedinţa Consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale nr 6 
25.03 - Şedinţă Comisie de repartizare a locuinţelor construite prin 

programul ANL.  
28.03 - Şedinţa Comisia nr 3 
29.03 - Şedinţa Consiliului Local 

 
25.04 - Şedinţa Comisia nr 3 

25.04 - Am avut ocazia să vorbesc cu mulţi vârstnici. Majoritatea dintre ei 

nu știau despre următoarele proiecte și amendamente ale consilierilor PSD: 

cele 4 Centre de asistenţă și recuperare pentru vârstnici - proiect 

aprobat în Consiliul Local anul trecut, în cadrul căruia s-au făcut primii pași în 

implementare: crearea posturilor necesare și alocarea banilor pentru închirierea 
spaţiilor 

scăderea cu 80% a costului de îngrijire la domiciliu a persoanelor 
vârstnice, prin amendament PSD pus în practică de 1 an 

creșterea plafonului de pensie pentru programul Respect și pentru 
facilităţile privind transportul public, astfel încât în jur de 3.000 de pensionari 

să poată fi din nou beneficiari - care nu se aplică încă, deoarece nu au fost 
supuse proiectele la vot până acum 

obligativitatea de a afișa la sediul azilului de bătrâni de pe str Unirii (și 
pe pagina de internet) a anunţului "sunt locuri libere", în urma solicitării pe care 
am făcut-o personal în cadrul comisiei 3, cu scopul informării corecte a 
populaţiei, solicitare care s-a pus în practică.  

26.04 - Şedinţa Consiliului Local 
 

9-31.05 – întâlniri cu zeci de oameni, zilnic 
29.05 - Şedinţa Comisia nr 3 
30.05 - Şedinţa Consiliului Local 

 
27.06 - Şedinţa Comisia nr 3  - am identificat 6 devize greşite aferente 

locurilor de joacă, în cadrul proiectului cu nr 270 pe ordinea de zi. S-a aplicat 

eronat o cotă procentuală de 1% în loc de 0,1% la poziţia 5.2.3 din devize, suma 
calculată fiind, la primul deviz, de 7.073,82 în loc de 707,38 cum ar fi fost 

corect, rezultând un plus de 6.366,44 lei.  
Cum aceeaşi greşeală era la toate devizele, sumele eronate cumulate au 

depăşit valoarea de 40.000 de lei. 

27.06 - Şedinţa Consiliului Local 
 
02.07 - Şedinţa Consiliului Local 

11.07 - Şedinţa Comisia nr 3 
11.07 - Şedinţa Consiliului Local 

17.07 - Şedinţa Comisia nr 3 
17.07 - Şedinţa Consiliului Local 
 

 



 

 
27.07 – Am participat la o reuniune cu doamna ministru Intotero, la care 

am discutat despre problemele cu care se confruntă tot mai mulţi tineri: 

depresie, anxietate, adicţii, ocazie cu care proiectul - "Stop depresia. Împreună 
pentru o comunitate sănătoasă" a fost apreciat. Pentru că următorul pas ar 
trebui să fie şi un centru pentru adicţii în municipiul Constanţa, am discutat 

motivele care stau la baza nefinanţării din fonduri publice ale acestor centre. La 
nivel local, nu am găsit niciun proiect în ţară care să susţină financiar 

construirea unui centru pentru adicţii, acestea fiind iniţiative private. 
31.07 - Şedinţa Comisia nr 3 
31.07 - Şedinţa Consiliului Local 

 
13.08 - Şedinţa Comisia nr 3 
13.08 - Şedinţa Consiliului Local 

 29.08 - Am participat la elaborarea amendamentului depus de către 
consilierii PSD privind Strategia de tineret a municipiului Constanţa 2024-

2027. Am citit strategia şi am identificat o greşeală majoră: propunerea unor 
programe de formare pentru tineri prin stagii neremunerate, ceea ce contravine 
reglementărilor europene în domeniu (“Rezoluţia Parlamentului European din 

14 iunie 2023 conținând recomandări adresate Comisiei privind stagiile de 
calitate în Uniune” şi „Cadrul de calitate consolidat pentru stagii” din 20 martie 
2024}. Parlamentul a descris stagiile neplătite drept „o formă de exploatare a 

tinerilor lucrători și o încălcare a drepturilor acestora”.   
 Am propus înlocuirea textului original: „Programe de stagiu: Tinerii vor 
avea ocazia să participe la programe de stagiu plătite sau neremunerate în 

diverse domenii de interes, unde vor putea dobândi experienţă practică şi să-şi 
dezvolte abilităţile profesionale”, cu textul modificat: „Program de internship 

plătit pentru tineri: Acest program va îmbunătăți competențele și capacitatea 

de inserție profesională a tinerilor, facilitând tranziția către piața muncii şi 

reprezentând o oportunitate pentru tineri de a învăța și de a testa diferite 
cariere, pentru a găsi locurile de muncă care corespund cel mai bine talentelor, 

competenţelor și aspirațiilor lor.” 
 29.08 - Sedinţa Consiliul de administraţie al Şcolii nr 22 

 29.08 - Şedinţa Consiliului Local 
 
 04.09 - Şedinţa Consiliul de administraţie al Grădiniţei 2 Pitici 

12.09 - Ca în fiecare an, am ajuns la Centrul pentru copii "Delfinul", unde 

am oferit rechizite copilașilor speciali din grupa pregătitoare. 
16.09. Sedinţă în cadrul „Comisiei de repartizare a locuinţelor pentru 

tineri construite prin programele ANL”, în cadrul căreia am aprobat alocarea a 2 
locuinţe pentru persoane cu dizabilităţi. Observând că pe lista cererilor depuse 
se află foarte puţine persoane din această categorie, am distribuit  informaţii, 

atât online, cât şi discutând cu cei interesaţi. De asemenea, am solicitat, pentru 
a doua oară, să fie făcute publice listele de prioritate, pe pagina oficială, pentru 
ca fiecare să cunoască pe ce poziţie se află.  

 



 

Persoanele cu dizabilitate AU PRIORITATE în acordarea locuinţelor sociale 
şi NU PLĂTESC chirie, conform legislaţiei în vigoare: art 20, alin 2,3 si 4 din 

Legea 448/2006: „Autoritățile publice au obligația să ia măsuri pentru 
introducerea unui criteriu de prioritate pentru închirierea, la nivelurile 

inferioare, a locuințelor care aparțin domeniului public.” În plus, „persoanele cu 
handicap grav beneficiază de următoarele drepturi: 

a) acordarea unei camere de locuit, suplimentar față de normele minimale 

de locuit prevăzute de lege, pe baza contractelor de închiriere pentru locuințele 

care aparțin domeniului public sau privat al statului ori al unităților 

administrativ-teritoriale ale acestuia; 

b) scutirea de la plata chiriei pentru suprafețele locative cu destinație de 

locuințe deținute de stat sau de unitățile administrativ-teritoriale ale acestuia și 
care sunt în folosința acestor persoane. 

Beneficiază de prevederile alin. (2) și familia sau reprezentantul legal pe 
perioada în care are în îngrijire un copil ori un adult cu handicap grav. 

Beneficiază de prevederile alin. (2) lit. b) și adultul cu handicap accentuat.” 
22.09.2024 – Fiind în consultare publică Regulamentul privind stabilirea 

taxei de salubrizare, am analizat cu atenţie şi am observat că nu erau inserate 

scutirile de care puteau beneficia anumite categorii de persoane, mai exact: 

„a) veteranii de război, văduvele de război și văduvele nerecăsătorite ale 
veteranilor de război; b) persoanele fizice prevăzute la art. 1 din Decretul-lege nr. 

118/1990, (persecutate din motive politice de dictatura instaurată cu începere 
de la 6 martie 1945, precum şi celor deportate în străinătate ori constituite în 

prizonieri); f) reprezentanții legali ai minorilor cu handicap grav sau accentuat și 
ai minorilor încadrați în gradul I de invaliditate” (Codul fiscal, art. 485). Mai 

mult, aceste scutiri nu se aplică automat, ci doar pe baza unei cereri depuse de 
către persoanele beneficiare. In acest sens, am distribuit, pe pagina de consilier, 
legislaţia şi toate informaţiile care să vină în sprijinul beneficiarilor de scutiri. 

Privind nivelul propus al taxei de salubrizare (20 de lei), am analizat care 
este situaţia în diferite oraşe şi am aflat că, la acest moment, taxa de salubrizare 

depăşeşte valoarea de 20 de lei în multe oraşe, cum ar fi Oradea, Iaşi, Timişoara 
etc. Problema nu este nivelul taxei propuse, ci creşterea mare procentuală, de la 
8 la 20 de lei, creştere care va avea un impact asupra tuturor cetăţenilor 

obişnuiţi cu taxa foarte redusă. Ceea ce nu cunosc aceştia este faptul că din 
bugetul local (adică tot din banii lor), societatea Polaris primeşte sumele aferente 
serviciului de salubrizare, adică, diferenţa de la 8 lei la suma aprobată de plată 

către Polaris.  
În situaţia acceptării acestei creşteri, la un nivel normal al taxei, trebuie să 

ne îndreptăm atenţia către familiile cu mulţi copii şi către persoanele aflate în 
risc de sărăcie, pentru care taxa de 20 de lei pe lună de persoană este mare şi 
chiar foarte mare. Cât ar plăti o familie cu 4 copii? 120 de lei pe lună. În acest 

sens, voi propune colegilor consilieri un amendament prin care să venim în 
sprijinul acestora. 

 

 
 

https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/111378#A23
https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/111378#A23


 

23-26.09 Am analizat şi citit cu atenţie proiectelor de hotărâri privind 
salubrizarea şi, respectiv, impozitele şi taxele pe anul 2025. 

În Regulamentul de instituire şi administrare a taxei de salubritate, au 

fost omise facilităţile de care pot beneficia următorii contribuabili, ca urmare a 
Codului fiscal, art. 485: 

“(1) Autoritățile deliberative pot acorda reduceri sau scutiri de la plata 
taxelor speciale instituite conform art. 484, pentru următoarele persoane fizice sau 
juridice: 
a) veteranii de război, văduvele de război și văduvele nerecăsătorite ale veteranilor 
de război; 
b) persoanele fizice prevăzute la art. 1 din Decretul-lege nr. 118/1990 
f) reprezentanții legali ai minorilor cu handicap grav sau accentuat și ai minorilor 

încadrați în gradul I de invaliditate.” 
Aceste scutiri erau prevăzute în HCL 339/2023, prin care am adoptat în 

Consiliul local impozitele şi taxele pe anul curent (2024), însă ele nu mai apar 

nici în Regulamentul mai sus menţionat, nici în proiectul nou de hotărâre 
privind taxele şi impozitele pe anul 2025 (din care au fost eliminate şi taxele de 
salubrizare, fiind acum reglementate separat). 

Ca urmare, consilierii PSD vor depune un amendament pentru a completa 
Regulamentul privind taxa de salubrizare cu facilităţile prevăzute de lege. 

Mai mult, ORDONANȚĂ DE URGENȚĂ 133/2022 pentru modificarea și 
completarea Ordonanței de urgență a Guvernului nr. 92/2021 privind regimul 

deșeurilor, precum și a Legii serviciului de salubrizare a localităților nr. 
101/2006, prevede la Art. 6: 

„(1) Autoritățile administrației publice locale ale unităților administrativ-
teritoriale/sectoarelor municipiului București au competențe exclusive în ceea ce 

privește organizarea, atribuirea, coordonarea și controlul activităților de salubrizare 
desfășurate în aria teritorială de competență a acestora și exercită următoarele 
atribuții:  
... p) aprobarea acordării de ajutoare lunare de la bugetul local pentru familiile și 
persoanele singure care au media veniturilor bănești nete lunare sub salariul 

minim brut pe țară garantat la plată pe membru de familie, în vederea plății 
serviciului de salubrizare” 

Vom înainta un amendament prin care să îi putem ajuta pe cei care nu au 

venituri suficiente pentru a plăti o taxă de salubrizare ridicată ca valoare, în 
special pe cei vârstnici şi familiile cu mulţi copii. De ex, o familie cu 5 copii, ar 
trebui să plătească pe lună taxa de salubrizare de 140 de lei. Unele familii pot 

plăti, altele nu au de unde.  
Legat de proiectul privind impozitele şi taxele locale, la iniţiativa liderului 

de grup, domnul Costin Răsăuţeanu, am participat la scrierea unui 
amendament prin care să reducem taxa de rezervare loc parcare, de la 
valoarea de 600 de lei, la 500. Creşterea taxei pentru rezervarea unui loc de 

parcare la 600 de lei este o creştere foarte mare, care nu poate fi susţinută 
financiar de toţi constănţenii care au sau doresc un loc de parcare rezervat. În 

condiţiile în care 15.3% dintre lucrătorii din România sunt expuşi riscului de 
sărăcie, inflaţia a fost (şi încă mai este) cea mai ridicată din Uniunea Europeană, 

https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/111378#A23
https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/253009
https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/253014
https://legislatie.just.ro/Public/DetaliiDocumentAfis/253014


 

determinând reducerea puterii de cumpărare pe fondul unor venituri care nu au 
crescut proporţional cu inflaţia, doar cei cu venituri mari şi foarte mari îşi vor 
permite să achite taxa de 600 de lei, ceea ce elimină echitatea şi şansa fiecărui 

constănţean de a rezerva un loc de parcare.  
De asemenea, citind proiectul, am observat că între categoriile de persoane 

care beneficiază de scutirea taxei de rezervare a locului de parcare lipseau 

reprezentanţii minorilor cu handicap. Ca urmare, un nou amendament a fost 
elaborat şi depus de consilierii PSD, pentru a corecta şi a completa lista 

beneficiarilor. 
27.09 - Şedinţa Comisia nr 3 
30.09 - Şedinţa Consiliului Local 

 
11.10  Am avut iniţiativa de a organiza o dezbatere pe tema depresiei, cu 

ocazia Zilei Mondiale a Sănătăţii Mintale, la care au participat mulţi tineri. Am 

pregătit şi am prezentat în cadrul evenimentului o statistică alarmantă cu privire 
la depresie, analizând date recente publicate de instituţii de specialitate.  

Am tras un semnal de alarmă cu privire la faptul că depresia nu este un 
„moft”, nu este o „tristeţe”, ci una dintre cele mai crunte boli. Că România este 
ţara care raportează cele mai puţine cazuri de depresie în Uniunea Europeană, 

din cauza fricii şi ruşinii. Că depăşim media sinuciderilor în rândul tinerilor. Că 
există dovezi ştiinţifice cu privire la legătura directă între consumul de droguri, 

alcool (şi alte adicţii) şi depresie/anxietate. Am împărţit un pliant tinerilor cu 
privire la analiza care a rezultat.  

In această săptămână am primit şi o veste foarte bună – proiectul „Stop 

depresia. Împreună pentru o comunitate sănătoasă” a câştigat definitiv în 
instanţă, după ce prefectul PNL l-a considerat (în mod eronat) ca fiind ilegal. 
Baza legală a acestui proiect am scris-o după o lungă cercetare a legislaţiei în 

domeniu, fără a avea vreun model de proiect în ţara noastră sau la nivel 
european.  

13.10 - Am lucrat la elaborarea următoarelor amendamente pentru 
proiectul privind impozitele şi taxele de anul viitor: 

SCUTIREA de la plata taxei de salubrizare (cf. Codului Fiscal) pentru:  

- veteranii de război, văduvele de război și văduvele nerecăsătorite ale veteranilor 

de război 

- reprezentanții legali ai minorilor cu handicap grav sau accentuat și ai minorilor 

încadrați în gradul I de invaliditate 
- persoanele fizice prevăzute la art. 1 din Decretul-lege nr. 118/1990 

- instituțiile sau unitățile care funcționează sub coordonarea Ministerului 

Educației / Cercetării, Inovării și Digitalizării / Familiei, Tineretului și Egalității 
de Șanse 

- fundațiile înființate prin testament cu scopul de a întreține, dezvolta și ajuta 

instituții de cultură națională, precum și de a susține acțiuni cu caracter 

umanitar, social și cultural 

- organizațiile care au ca unică activitate acordarea gratuită de servicii sociale 



 

REDUCEREA LA JUMĂTATE a taxei de salubrizare (dacă media veniturilor 

bănești nete lunare este sub salariul minim brut pe țară garantat la plată pe 
membru de familie, cf. OUG 133/2022) pentru: 
- pensionari  
- persoanele cu handicap grav sau accentuat şi reprezentanţii legali ai acestora 

(dacă nu beneficiază de gratuitate) 
- fiecare copil începând cu al treilea, cu vârsta de maxim 14 ani. 

 REDUCERE A IMPOZITULUI PE CLĂDIRI CU 30% pentru proprietarii „care 
fac dovada a cel puţin trei donări de sânge, în cursul unui an calendaristic”, în 
cadrul centrelor şi unităţilor mobile de transfuzie sanguină. Clădirea trebuie să 
fie situată în Constanţa, la adresa de domiciliu aflată în 

proprietatea/coproprietatea persoanelor fizice.  
15.10 Şedinţa Comisiei nr. 3. Am solicitat detalii privind linia de credit de 

8.000.000 de lei pe care Termocentrale doreşte să o solicite de la BCR pe o 
perioadă de 3 ani, pentru plata gazelor naturale. Prima întrebare a fost cu privire 
la sumă, având în vedere că estimările pe cele 5 luni de iarna (noiembrie 2024-

martie 2025) ajung la o valoare puţin peste 5.000.000 de lei. Răspunsul a fost că 
din linia de credit se vor utiliza doar sumele necesare, în funcţie de consumul de 

gaze.  
A doua întrebare a fost de ce se solicită această linie de credit pe o 

perioadă de 3 ani, având în vedere că încasările de la consumatorii finali se 

realizează anul viitor (fiind prevăzute 90 de zile la plata facturilor) şi ţinând cont 
că vom plăti scump acest credit prin dobânzile aplicate, pe măsură ce durata 
este mai mare. Răspunsul a fost: se vor rambursa banii pe măsura încasărilor.  

15.10 - Şedinţa Consiliului Local 
 15.10  - Sedinţa Consiliul de administraţie al Şcolii nr 22 

24.10 - Şedinţa Comisia nr 3 
25.10 - Şedinţa Consiliului Local 
25.10 – Ca în fiecare an, am ajuns cu rechizite necesare copiilor din 

Centrul „Delfinul” 
 

14.11 - Şedinţa Comisia nr 3 
19.11 - Şedinţa Consiliului Local 
28.11 - Şedinţa Comisia nr 3 

28.11 - Şedinţa Consiliului Local 
 
12.12 – Vizită la adăpostul de animale abandonate, unde am organizat o 

acţiune pentru a promova adopţia celor peste 500 de căţei din adăpost. Concret, 
peste 40 de persoane au fost cu mine la adăpost şi, ulterior, au distribuit 

mesajul în mediul online. 
12.12 - Şedinţa Comisia nr 3 
13.12 - Şedinţa Consiliului Local 

16.12 - Am participat la o acţiune de voluntariat în sprijinul copiilor cu 
handicap sever fizic şi psihic 

19.12 - Şedinţa Consiliului Local 
 



 

23.12 - Şedinţa Comisia nr 3. În cadrul şedinţei, la proiectul privind 
stabilirea preţului local al energiei termice destinată populaţiei pentru perioada 
01.01.2025 – 31.03.2025, am identificat o greşeală în cuprinsul proiectului la 

art. 5. Ea se referă la valoarea subvenţiei care se acordă din bugetul local 
populaţiei, în perioada menţionată. Valoarea era trecută 776,25 lei fără TVA, iar 
corect trebuia să fie 816,88 lei. S-a întocmit un raport şi s-a venit cu o corecţie 

în timpull şedinţei. 
La proiectul privind nivelul chiriei pentru locuinţele sociale, lipsea exact 

valoarea acestor chirii, care a fost comunicată în timpul şedinţei prin 
intermediul unui tabel. Lipsa acestei anexe din corpul proiectului am constatat-o 
eu.  

O altă intervenţie am avut-o către directoarea CT Bus. Pentru a treia oară, 
i-am solicitat să demareze tot ce este necesar pentru a modifica regulamentul 
privind decontarea abonamentelor elevilor, studenţilor şi cadrelor didactice. 

Dorim ca aceştia să nu mai fie nevoiţi să se prezinte lunar la ghişeele CT Bus 
pentru reînnoirea abonamentelor, ci o singură data, la începutul anului de 

studii. 
23.12 - Şedinţa Consiliului Local 
 

 
 

 
 

 

 


